
Tack för frågorna.  
 
Svaret på den första frågan är att lag och reglementen självklart gäller, ordförandens önskan 
är underordnad dessa. 
 
Svaret på den andra frågan är nej, den som gör ett yrkande eller reserverar sig ska få dessa 
protokollförda. 
 
Ordförandegruppen i kommunen har under hösten/våren tillsammans med tjänstepersoner 
fört samtal kring ärendeprocessen och strukturen kring dessa. Där har vi även diskuterat 
underlag, kallelser och protokoll för att få en likvärdig struktur i kommunens nämnder och 
styrelser. 
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